
 
 

 

 

Schriftelijke vragen van de PvdA Statenfractie Noord-Brabant  

 

Betreft:  

Vervolgvragen n.a.v de informatie tijdens rondvraagmoment 1 februari 2019 over 

toezicht en handhaving op verbouwingen bij  veevoederbedrijf Havens te Maashees  

 

Geacht College, 

 

Vorige week stuurde ik u namens de fractie van de PvdA vragen over toezicht en handhaving op de 

verbouwing en bedrijfsvoering bij veevoederbedrijf Havens te Maashees 

Het onderdeel over vergunning op basis van de Natuurbeschermingwet was aan de orde tijdens het 

rondvraagmoment van 1 februari jl. Ik dank u voor de beantwoording. 

 

Naar aanleiding van de beantwoording hebben we aanvullende vragen die wellicht meegenomen 

kunnen worden in combinatie in de beantwoording van de vorige week ingediende vragen. 

 

1. Volgens u is in juli 2018 tijdens een bezoek van de omgevingsdienst vastgesteld, dat het bedrijf 

Havens over een Natuurwetvergunning dient te beschikken en is het bestuurlijk traject gestart. 

Volgens het bedrijf krijgen ze 1 tot 2 keer per jaar controle op hun volledige bedrijfsvoering.  

1.1. Op welke data na 1 januari 2017 tot juli 2018 heeft de omgevingsdienst het bedrijf ter 

plaatse gecontroleerd? 

1.2. Waarom is dan pas in juli 2018 helder geworden dat een natuurwetvergunning vereist is voor 

de bedrijfsactiviteiten. Had dat niet al eerder vastgesteld moeten en kunnen worden? 

Waarom is dat niet gebeurd? 

1.3. Indien het bezoek in juli 2018 het eerste bezoek is geweest na 1 januari 2017 hoe past dan 

deze lage frequentie in het opdrachtenkader dat de provincie opstelt voor de 

Omgevingsdiensten? 

 

2. U melde tijdens het Rondvraagmoment dat de omgevingsvergunning correct is verleend. Sinds de 

invoering van de Natuurbeschermingswet geldt een zogenaamde aanhaakplicht. Bij aanvragen 

voor een omgevingsvergunning waarbij ook een natuurwetvergunning vereist is dient eenzelfde 

toets plaats te vinden als bij een aanvraag om een natuurwetvergunning. 

Is deze toets gedaan? Zo nee, waarom niet? Zo ja, welke conclusies zijn getrokken uit deze 

toetsing?  

 

Tenslotte leidt deze casus bij de fractie van de PvdA nog naar vervolgvragen over de wijze waarop wij 

in algemene zin bedrijven die onder ons bevoegd gezag staan controleren op het voldoen aan wet- 

en regelgeving. wij zullen hierover afzonderlijk vragen stellen.  

 

Partij van de Arbeid 

2 februari 2019  

Antoinette Knoet-Michels 
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